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 _______________________________________________________________  
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 _______________________________________________________________  
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Anslagsbevis  
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ 
Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 
2023-04-25 

Förvaringsplats för protokollet 
Kommunkontoret, Tingsgatan 11, Heby 

Datum då anslaget sätts upp 
2023-05-02 

Datum då anslaget tas ned 
2023-05-24 

Underskrift 

_______________________ 
Sebastian Runbom 
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 § 86 Dnr KS/2023:2 002 

Anmälan av delegeringsbeslut 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Kommunstyrelsen tackar för informationen och Lista delegationsbeslut § 20-28 11 april 

läggs till handlingarna. 
 
 
 

Sammanfattning 
Lista delegationsbeslut § 20-28 11 april föreligger 
 
 
 

Beslutsunderlag 
Lista delegationsbeslut § 20-28 11 april 
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 § 87 Dnr KS/2023:13 041 

Inriktningsmål 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Förslaget diskuteras och inriktningsmålen återkommer vid kommande sammanträde 

med kommunstyrelsen. 
 
 

Sammanfattning 
Förvaltningen fick på kommunstyrelsens sammanträde i mars i uppdrag att ta fram förslag på 
inriktningsmål till styrelsens sammanträde i maj (ks § 83, 2023). Kommundirektören ger en 
uppdatering av nuläget i det arbetet. 
 
 
 

Utredning 
Vid kommunstyrelsens sammanträde i mars 2023 (ks § 83) beslutades att uppdra till 
förvaltningen att ta fram förslag på inriktningsmål till kommunstyrelsens sammanträde i maj. Vid 
mötet efterfrågades en uppdatering av hur arbetet fortskrider till sammanträdet i april.  
 
Förvaltningen har samlat de förslag på prioriteringar som nämnderna och kommunstyrelsen 
beslutade om vid sina sammanträden i februari. Sammantaget är det 19 förslag som har kommit 
in (se bilaga). En del av förslagen överlappar varandra, och vid en enklare sammanställning 
framstår 12 områden. Dessa är (förvaltningens egna, förenklade benämningar): 
 
Bra företagsklimat 
Hållbar exploatering 
Hållbar vattenförsörjning 
Attraktiv kommun för inflyttning 
Kompetensförsörjning (flera förslag till prioriteringar finns på detta område) 
Äldres möjlighet till värdigt liv 
Trygghet och oberoende (flera inom trygghet) – olika perspektiv på trygghet dock 
Konst och kulturarv 
Ett för alla rikt kultur- och föreningsliv 
(Folk)hälsa och välbefinnande (flera inom hälsa) 
Klimatpåverkan – transport, mat, energi (flera inom detta område) 
Naturvård – synliggöra och vårda 
 
Utifrån ovanstående övning och ytterligare process har förvaltningen landat i att det som 
eventuellt kan saknas är ett tydligare mål för ekonomisk hållbarhet. Detta kan omhändertas 
genom en tydligare skrivning kring de finansiella målen i mål- och budgetdokumentet. Även 
begreppet tillit kan tänkas saknas, utifrån de tecken som märks i medborgarundersökningen på 
sviktande tillit till offentliga myndigheter. Detta skulle kunna inordnas inom begreppen ”trygghet” 
eller ”folkhälsa”.  
 
Ambitionen är att inriktningsmålen ska gälla för hela mandatperioden, men att måtten justeras 
årligen utifrån förändringar i ramarna och omvärldsfaktorer. Då detta är första gången som 
inriktningsmålen sätts och den nya modellen testas, kan det dock finnas behov till justeringar 
under mandatperioden.  
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Förslaget från förvaltningen är inte färdigställt. Det kommer att innehålla  
 
RUBRIK på målet, en mening som på övergripande nivå förklarar vad/hur Heby kommun ska 
vara.  
 
BESKRIVNING av det som nämns i rubriken, där tanken är att tydligare förklara, i brödtext, vad 
som avses. Detta för smala av målet något och minska risk för missförstånd av vad 
kommunfullmäktige avser med sitt beslut. 
 
MÅTT kopplade till inriktningsmål. Dessa ska träffa alla de nämnder som är adresserade i målet, 
så att varje nämnd har något eller några punkter att följa upp kopplade till ”sina” inriktningsmål. 
Det kan vara mått som redovisas på nationell nivå, eller egna mätningar. Måtten kan komma att 
justeras ända fram till beslut i kommunfullmäktige om mål och budget i november 2023. Detta då 
de ska korrelera med den ambitionsnivå som är möjligt utifrån ekonomiska ramar.  
 
I nuläget finns förslag på rubrikerna framtagna, och dessa kan komma att justeras. De är: 
 
HEBY KOMMUN SKA 
 
1: Växa hållbart i ett bra samarbete med näringsliv och föreningsliv  
2: Värna klimatet och vattnet  
3: Tillsammans öka barns och ungas förutsättningar att klara skolan  
4: Säkerställa äldres möjligheter till värdigt liv   
5: Vara en attraktiv arbetsgivare 
6: Vara en trygg och säker kommun  
7: Ha en god folkhälsa 
 
 

 
 
Bilaga 
Samlingshandling av nämndernas förslag till inriktningsmål 
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 § 88 Dnr KS/2023:24 251 

Riktlinje för exploateringsredovisning 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Godkänna riktlinje för exploateringsredovisning. 
 Ge förvaltningen i uppdrag att utfärda en anvisning för tillämpning av riktlinjen. 
 Ge förvaltningen i uppdra att säkerställa rutin för hantering av mellanhavanden mellan 

skatte- och avgiftskollektiv gällande anslutningsavgifter för VA. 
 

Sammanfattning 
Förvaltningen har tagit fram en riktlinje för exploateringsredovisning. Riktlinjen tydliggör krav på 
beslutsunderlag till politisk beslutnivå och hur kalkyler i olika faser av exploateringsprocessen 
ska användas.  
 
En anvisning utfärdas av förvaltningen till stöd för praktisk tillämpning i redovisningen. 
 

Beslutsunderlag 
Riktlinje för exploateringsredovisning. 
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 § 89 Dnr KS/2012:166 106 

Årsredovisning för Uppsala läns pensionsstiftelse 
 

Kommunstyrelsens beslut 

 Godkänna lämnad rapport gällande årsredovisning för Uppsala läns pensionsstiftelse för år 
2022. 

 

 

Sammanfattning 
Kommunen placerar delar av pensionsåtaganden intjänade före 1998 i den gemensamma 

pensionsstiftelsen för Uppsala län. Förutom Heby kommun har även Uppsala och Tierps kommun 

placerat medel i stiftelsen.  

 

Den totala avkastningen under 2022 var negativ med 6,6 procent vilket är sämre än det fastställda 

avkastningsmålen. Stiftelsen slår dock jämförelseindex för år 2022 då detta uppgick till -8,1 

procent. Avkastningsmålet är KPIF + 2 procent vilket för år 2022 uppgår till 10,3 procent. Sedan 

start uppvisar placeringen en genomsnittlig avkastning med 4,7 procent vilket ligger strax under 

det genomsnittligt fastställda målet om 5,4 procent.  

 

Den aktuella placeringen är långsiktig och ska täcka pensionsutbetalningar för de åldersklasser 

som är säkrade under en lång tid. Mot bakgrund av denna långa placeringshorisont ska stiftelsen 

kunna klara även år med en sämre avkastning som det som noteras för år 2022. 

 

Marknadsvärdet per den 31 december 2022 för att trygga Heby kommunens pensionsåtagande 

uppgår till 82 266 tkr. Den aktuella skulden för tryggade årskullar uppgår vid samma tidpunkt till 

50 351 tkr. Det föreligger således fortsatt en god marginal till den tryggade skulden. 

 

Stiftelsens placeringsriktlinjer anger en normalportfölj med 50 procent placering i aktier, 45 

procent placering i räntebärande och 5 procent alternativ placering. Stiftelsen har per den 31/12 

2022 en viss övervikt i alternativa placeringar med 9,3 procent samtidigt som såväl aktier som 

räntebärande har en något lägre andel än normalportföljen. 

 

Stiftelsens totala egna kapital minskade med 91 miljoner kronor, varav 20 miljoner kronor 

användes för gottgörelse till Heby och Tierps kommuner. 

 

Under år 2022 har de ingående kommunernas tryggade av ålderskullar utjämnats i och med att 

Uppsala kommun har tryggat ytterligare årskullar. Vid utgången av år 2022 har Uppsala tryggat 

ålderskullar fram till 1944, Heby fram till 1947 och Tierp fram till 1948. Målbilden bör vara att 

fortsätta arbetet med att säkerställa att samtliga kommuner tryggar upp till samma ålderskull. 

 

Beslutsunderlag 
Till grund för föreliggande förslag till beslut ligger denna tjänsteskrivelse. 
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 § 90 Dnr KS/2013:152 106 

Årsredovisning för VafabMiljö Kommunalförbund 2022 och 

ansvarsfrihet för direktionen 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta att 

 Årsredovisning för VafabMiljö Kommunalförbund 2022 godkänns.  
 Direktionen och dess enskilda förtroendevalda beviljas ansvarsfrihet. 

 
 
 

Sammanfattning 
Kommunalförbundet VafabMiljö har inkommit med årsredovisning för år 2022. Materialet är sänt 
till samtliga medlemmars kommunfullmäktige för beslut om att godkänna årsredovisningen och 
bevilja ansvarsfrihet. 
 
 

 

Beslutsunderlag 
Beslut bokslut år 2022 
Revisionsberättelse Vafabmiljö kommunalförbund 
Årsredovisning 2022 Vafabmiljö kommunalförbund 
Granskningsrapport Vafabmiljlö kommunalförbund 
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 § 91 Dnr KS/2019:31 007 

Informationsärende - processen för lokalförsörjning 
 

Kommunstyrelsens beslut 

 Godkänna lämnad information gällande lokalförsörjningsprocessen. 
 Ge förvaltningen i uppdrag att slutföra arbetet med upprättande av lokalförsörjningsplan. 

 

Sammanfattning 
Förvaltningen har under hösten 2022 etablerat en strukturerad process för kommunens 

lokalförsörjning. Den aktuella processen syftar till att säkerställa ett effektivt arbetssätt där 

kvalitén på beslutsunderlag för lokalförsörjning säkerställs och upprätthålls. Den ska även bidra 

till att stärka samordningen mellan kommunen och Hebyfastigheter AB (nedan bolaget) och 

externa fastighetsägare. 

 

På förvaltningsnivå innebär processen att identifierade behov prövas och efter bedömning 

genomförs en behovsanalys som syftar till att precisera behovet i innehåll och till kostnad. 

Förvaltningschef beslutar om ärendet ska vidare för godkännande av ansvarig nämnd. 

Målsättningen i denna fas är att skapa ett så bra beslutsunderlag som möjligt för den beställning 

kommunen gör i ett senare skede av processen. På så sätt ska onödiga och fördyrande framtida 

kostnader kunna undvikas. 

 

Beroende på tidsperspektiv inordnas ett beslutat ärende till löpande investeringsprocess 

alternativt till lokalförsörjningsplan. Det senare om den beslutade behovsanalysen gäller ett 

tidsperspektiv utanför aktuell planperiod. Då kommunen arbetar med en tioårig horisont för 

investeringar kan aktuellt behov behöva läggas upp som preliminär i den långsiktiga 

investeringsplanen. 

 

Under behovsanalysskedet etableras en arbetsgrupp där lokalstrateg utses som resurs att stödja 

berörd förvaltning i behovsanalysarbetet. Lokalstrateg utgör även kontaktyta för samordning till 

bolaget eller extern fastighetsägare för exempelvis inhämtande av uppgifter om investeringsutgift 

och framtida hyreskostnad.  

 

Efter att nödvändiga politiska beslut fattats om att gå vidare görs en beställning av ett preliminärt 

investeringsavtal till bolaget eller extern fastighetsägare. I avtalet ska bedömd tid för 

upphandling, projektering, bygg och tillträdestid framgå samt en bedömd kostnad för 

projekterings- och byggskede samt en preliminär hyreskostnad. Efter accept från kommunen 

utgör det beställning till ett fördjupat steg då initial projektering och kalkyler upprättas av bolaget 

eller extern fastighetsägare. Kommunen beställer efter detta skede ett slutligt investeringsavtal. I 

avtalet ska bedömd upphandlingstid för byggentreprenad, byggtid, tillträdestid, investeringsutgift 

och hyreskostnad framgå. Kommunen får efter det initiala skedet ett beslutsunderlag för att 

avgöra om projektet ska fortsätta till näste skede, upphandling och genomförande av 

byggentreprenad eller om det ska avbrytas. Vid beslut att fortsätta krävs igångsättningstillstånd 

enligt kommunens regelverk. Nämnd behöver också besluta om att den aktuella hyreskostnaden 
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kan rymmas i befintlig budget. Om projekt avbryts belastas berörd nämnd/förvaltning av de 

nedlagda kostnaderna från det initiala skedet.  

 

Efter accept från kommunen via ett slutligt investeringsavtal ansvarar bolaget för upphandling av 

entreprenad, samordning under byggskede och andra aktiviteter fram till projektavslut och till 

dess att hyresgästen/kommunen tillträder aktuell fastighet. Alla projekt skall följas av en 

slutredovisning som återförs till berörda nämnder. 

 

Kommunen deltar under processen genom styrgrupp där berörd förvaltningschef eller den denne 

utser är ordförande. Via styrgruppen ska kommunen ha tillräcklig insyn och delaktighet i 

projektet för att kunna följa och återrapportera till politisk nivå vid avvikelser från tidigare beslut. 

Bolaget är representerat i styrgruppen.  

 

Arbetsgrupper med verksamhetsföreträdare svarar under lokalstrategens ledning till 

styrgruppen. Bolagets representant eller extern fastighetsägare svarar med aktuell lägesrapport 

och frågor för projekt och byggskede. 

 

 

Utredning 
En presentation över processen har lämnats till kommunstyrelsen. 

 

Ekonomiska konsekvenser och finansiering 
Målsättningen är att aktuell process ska stärka kommunens styrning och därmed även 

ekonomistyrning inom området investeringar i fastigheter. 

 

Konsekvens för andra nämnder 

Samtliga nämnder berörs av den aktuella lokalförsörjningsprocessen och av det mer långsiktiga 

plandokument som är under framtagande, det vill säga lokalförsörjningsplanen. 

 

Prövning av barnets bästa - barnkonventionen 

I samtliga de delar lokalförsörjningen berör fastigheter/lokaler som har barnen som primär eller 

sekundär målgrupp behöver en prövning av barnets bästa ingå. 

 

Beslutsunderlag 
 Rapport – Granskning av kommunens lokalförsörjningsprocess verksamhetslokaler, Kf rev 

§19 
 Revisionsrapport – Granskning av kommunens lokalförsörjningsprocess för 

verksamhetslokaler, Mars 2020  
 Rapport – Granskning av kommunens lokalförsörjningsprocess verksamhetslokaler, Ks 

§105, 2020 
 Granskning av kommunens lokalförsörjningsprocess för verksamhetslokaler – yttrande Ks 

§140, 2020 
 PM Granskning av kommunens lokalförsörjningsprocess för verksamhetslokaler, 2020-

08-10 
 Rapport – Granskning av kommunens lokalförsörjningsprocess verksamhetslokaler, Kf rev 

§54, 2020 
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 Uppföljning granskning av kommunens lokalförsörjningsprocess verksamhetslokaler, Kf 
rev §29, 2021 

 Planeringsdirektiv och omvärldsanalys för mål och budget 2021, ”Kommunens långsiktiga 
behov av lokaler ska kartläggas och planeras för att den utveckling och omsättning som är 
aktuella i olika verksamheter ska ske med så gott planeringsunderlag som möjligt”. 

 Planeringsdirektiv och omvärldsanalys för mål och budget 2022, ”Kommunens långsiktiga 
behov av lokaler ska kartläggas och en planering tas fram, för att den utveckling och 
omsättning som är aktuella i olika verksamheter ska ske med så gott planeringsunderlag 
som möjligt” 

 Planeringsdirektiv och omvärldsanalys för mål och budget 2023, ”Kommunens långsiktiga 
behov av lokaler ska kartläggas och en planering tas fram, för att den utveckling och 
omsättning som är aktuella i olika verksamheter ska ske med så gott planeringsunderlag 
som möjligt” 
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 § 92 Dnr KS/2021:129 105 

Grafisk profil 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Kommunstyrelsen beslutar att anta grafisk profil för Heby kommun med dagens datum. 

 

Sammanfattning 
2019 fick förvaltningen i uppdrag av kommunstyrelsen att uppdatera och anpassa Heby 
kommuns grafiska profil för att stärka kommunikationen, följa EU:s tillgänglighetsdirektiv och 
skapa en större variation och användbarhet av profilen. Med anledning av pandemin har arbetet 
fått skjutas upp vid flera tillfällen. I och med att arbetet med ny webbplats och nytt intranät 
startade i början av 2021 inleddes också arbetet med uppdaterad grafisk profil. Detta för att 
arbetet måste gå hand i hand med att ta fram en ny tillgängligsanpassad webbplats och ett 
tillgänglighetsanpassat intranät. Som en viktig del i arbetet med att tillgängliggöra Heby 
kommuns grafiska profil digitalt tog kommunstyrelsen beslut om uppdaterad logotyp och nya 
färger i november 2021. De ingår i den uppdaterade och tillgängliga grafiska profilen som nu 
presenteras. I uppdraget ingår också att integrera den tidigare policy om vårt kommunvapen i 
den uppdaterade grafiska profilen. 
 
 

Utredning 
För att ta fram en uppdaterad tillgänglig grafisk profil har förvaltningen till största del arbetat 
med egna resurser i agil projektform. Eftersom att EU:s webbtillgänglighetsdirektiv styr 
tillgängligheten på webbplatsen och intranätet har vi fått utgå från den digitala grafiska profilen. 
Den får styra hela den grafiska profilen, även det som gäller tryckt material.  
För att ta fram den nya logotypen och de nya färgerna som är tillgängliga både digitalt och i tryck 
arbetade förvaltningen tillsammans med en webbdesigner som upphandlades i samband med 
webb- och intranätprojektet. För att slutföra arbetet med den uppdaterade grafiska profilen och 
kontrollera att vi uppfyller lagkrav har förvaltningen nu arbetat tillsammans med en upphandlad 
grafisk formgivare. 
 
Vår målbild med projektet 
Vi vill skapa ett uppdaterat, tillgängligt och modernt uttryck som håller över tid. Det ska vara 
flexibelt, lättarbetat och inspirerande och leverera hög igenkänning. Det ska vara något som Heby 
kommuns invånare och medarbetare kan känna sig stolta över. 
 
Tillvägagångssätt, vägval och insikter 
När vi tagit fram den uppdaterade grafiska profilen har vi arbetat utifrån vår vision ”Heby 
kommun – en växande landsbygdskommun med närhet, trygghet och livskvalitet” och låtit den 
vägleda oss i arbetet.  
 
Som ett första och viktigt steg emot att hitta färger, uttryck och känsla för Heby kommun 
genomförde vi under våren 2021 en varumärkesenkät med inriktning mot känsla och det visuella. 
Vi riktade enkäten mot våra företagare, föreningar, medarbetare, förtroendevalda och elever. 
Över sommaren tillgängliggjorde vi enkäten för alla invånare via webbplatsen. Det framgick 
tydligt att samtliga grupper tycker att natur och jord är det som kännetecknar Heby kommun och 
att vårt rika naturliv är vår främsta styrka. På frågan om vilken färg man tycker bäst 
överensstämmer med Heby kommun svarade nära 50 procent grön. Vi har också gjort research 
och hämtat inspiration och tips från hur andra kommuner jobbat med liknande projekt. 
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Vi tittade på platsen Heby kommun. Orter, människor, gemenskap, styrka, driv och mycket annat 
som profilerar platsen. Vi tittade på traditionen där tegel och hantverk har en stark position i vår 
historia och där tegel exempelvis är en del av vårt kommunvapen. Vi tittade på naturen där 
skogen och vattnet har ett starkt värde i kommunen. Vi har en stark förankring till skog och 
skogsnäring och varumärkesenkäten visar en stolthet över Dalälven och våra sjöar. Vi har också 
drivet och framåtrörelsen i vår kommun. Vi har en stark entreprenörsanda med många företag, 
ett aktivt föreningsliv och en vilja att växa och utvecklas. Vår organisation har ett driv att 
samarbeta, utvecklas och hitta nya lösningar. 
 
Med hjälp av vår vision, EU:s webbtillgänglighetsdirektiv, resultaten från varumärkesenkäten och 
nya insikter efter vår analys börjar arbetet. Vi tar fram nya färger, tonalitet, bildspråk och grafiska 
element som ska ge en tillgänglig webbplats och ett tillgängligt intranät men som också ska 
fungera i tryckt format och ge allt en skarp Hebyprofil med stora möjligheter till variation.  
 
Vårt kommunvapen 
Kommunfullmäktige beslutade i § 141 2016 att policy för användning av kommunvapnet ska 
omarbetas till riktlinje. I vårt uppdrag med uppdaterad grafisk profil ingår därför att integrera 
den tidigare policyn om användningen av vårt kommunvapen i vår grafiska profil. I den 
uppdaterade grafiska profilen tydliggörs nu blasoneringen (beskrivningen av vapnet i exakt 
heraldisk terminologi som är registrerad hos Riksarkivet), regler och användningsområden för 
vårt kommunvapen. 
 
Det som skiljer sig från tidigare beslut om policy för kommunvapen är att vi enligt lag inte kan 
begränsa användningen till att bara gälla vår organisation. Vi äger vårt vapen och därför är det 
fritt för oss som organisation att använda detta till vårt eget material och i vår egen 
marknadsföring. Kommunvapen används inte bara för att symbolisera kommunen som en 
myndighet, utan även av andra för att symbolisera kommunens geografiska område – vid 
nyhetsrapportering, evenemang, på souvenirer och vykort, bildekaler och som privat dekoration. 
I de nämnda sammanhangen är kommunvapnet fritt för användning. Kommunen ska inte ge 
tillstånd eftersom det inte behövs. All övrig användning av kommunvapnet kräver tillstånd från 
kommunstyrelsen. 
 
Slutarbete 
Hela arbetet är nu sammanfattat i vår uppdaterade och på många sätt förnyade grafiska profil 
som bifogas med denna tjänsteskrivelse. Genom den vill vi visa att vi är ett och att vi arbetar 
strategiskt och långsiktigt för att stärka vårt varumärke. Vi vill visa att vi är en kommun i tiden, 
stolta över vår tradition och våra tillgångar med starkt driv in i framtiden. Vår grafiska profil är en 
viktig del i det arbetet. Vår logotyp, vårt kommunvapen och vårt grafiska uttryck blir en 
kvalitetsstämpel för vårt varumärke som mottagarna känner igen och minns. 
I den grafiska profilen får hela organisationen anvisningar om hur digitalt material, trycksaker, 
affischer, annonser, skyltar och annat grafiskt material ska utformas. Vår uppdaterade grafiska 
profil sätter gränser men ger nu samtidigt utrymme för kreativitet och variation. Allt hänger ihop, 
men ser inte likadant ut. 

 
 

Ekonomiska konsekvenser och finansiering 

Arbetet har finansierats inom ram.  
Det behövs ingen utökad finansiering för implementering av den nya grafiska profilen. Den 
uppdaterade grafiska profilen är utformad så att uppdatering av grafiskt uttryck på material kan 
göras allt eftersom nya beställningar eller uppdateringar ändå ska göras. 
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Konsekvens för andra nämnder 

Implementeringsarbetet av den uppdaterade grafiska profilen berör hela organisationen och 
samtliga nämnder. 
 

 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 231, 6 december 2022 
Kommunstyrelsen § 252, 1 december 2021 
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 § 93  

Utbildning infrastruktur 
 

Kommunstyrelsens beslut  
 Tackar för informationen. 

 

Sammanfattning  
Utbildningstillfällena samhällsplanering och infrastruktur som fastställdes i Ks § 35/23, 

kommunstyrelsens utbildningsplan, byter plats med varandra på grund av önskemål från 

tjänstemännen.  

Amadeus Walldén, infrastrukturstrateg, håller muntligt i utbildningen. Han går igenom vad en 

infrastrukturstrateg arbetar med samt vad statlig infrastruktur och hänsynsmålet är. 
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 § 94 Dnr KS/2021:59 530 

Post- och telestyrelsens mobiltäcknings- och 

bredbandskartläggning 2022 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Kommunstyrelsen tackar för informationen. 

 
 

Sammanfattning 
Varje år publicerar Post- och telestyrelsen statistik för respektive kommun i Sverige över antalet 
bredbandsanslutna byggnader i procent mot året innan. 

Den totala tillgången till fast bredband via fiber om 100 Mbit/s i Heby kommun har mellan 2021–
2022 ökat från 75,28 % till 79,98 %, en ökning med 4,70 procentenheter, vilket är den näst 
största ökningen bland länets kommuner.  

Ökningen bland tillgången till fast bredband via fiber om 100 Mbit/s i kommunens tätorter har 
under samma tid ökat från 71,38 % till 77,31 %, en ökning på 5,93 procentenheter, vilket är den 
största ökningen bland länets kommuner.  

På landsbygden har tillgången till fast bredband via fiber om 100 Mbit/s ökat från 83,01 % till 
85,25 %, en ökning på 2,25 procentenheter. 
 

Bredbandskartläggningen för Heby kommun 
Heby kommun går fortfarande starkt framåt (från 75,3%-80%) i länet gällande totala 
bredbandsutbyggnaden (tillgång till fast bredband om minst 100 Mbit/s, som är antalet anslutna 
fastigheter i procent), även om det är en mer blygsam ökning i procentenheter mot tidigare år. 
Det gäller dock inte enbart Heby kommun utan hela länet och även många fler län i Sverige, vilket 
kan tyda på att utbyggnaden nu börjar nå ett tillstånd där marknaden inte kan nå de sista 
fastigheterna utan stöd eller där fastighetsägare valt att inte ansluta sig.  
 
Tittar man istället på ”Tillgång till fast bredband om minst 1 Gbit/s i absoluta närheten” (s.k. 
homes passed) ser man att 98,5% av fastigheterna ändå ska ha möjlighet att erbjudas en 
anslutning inom rimlig tid och kostnad. Det kan bero på att det finns fastigheter i närheten som 
har en anslutning och att det därav bör vara möjligt att ansluta eller som ovan nämnt att 
fastighetsägare helt enkelt inte valt att ansluta sig. Denna kategori kan vara lite missvisande, då 
det fortfarande kan vara svårt för aktörer att få ihop ett projekt om det t.ex. handlar om svåra 
markförhållanden som gör att det blir för dyrt, eller att det finns privata markägare som inte 
släpper fram aktörerna osv.  
 
På landsbygden är Heby kommun fortsatt starka, totalt plats 13 i Sverige och har ökat från 83 % -
85,3%.  
 
I kommunens tätorter, där det tidigare sett något sämre ut än mot landsbygden har utbyggnaden 
även där gått framåt (från 71,4%-77,3%) vilket är störst ökning i länet. Tätortsutbyggnaden kan 
förhoppningsvis bli än bättre, men det finns även vissa hinder där. Dels handlar det ofta om flera 
aktörer inom ett ganska litet geografiskt område vilket kan göra det svårt för en aktör att få ihop 
ett lönsamt projekt och det handlar dels om att stöd inte delas ut i tättbebyggda områden.  
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Statistik 

 

Figur 1 Visar den totala tillgången till fiber bland 
respektive kommun i Uppsala län mellan 2021-2022. 

Figur 2 Visar den totala tillgången till fiber i absolut 
närhet (homes passed) bland respektive kommun i 
Uppsala län mellan 2021-2022. 
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Figur 4 Visar tillgången till fiber bland kommunernas tätorter i Uppsala län mellan 2021-2022. 

  

Figur 3 Visar tillgången till fiber på landsbygden 
bland kommunerna i Uppsala län mellan 2021-2022. 
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 § 95 Dnr KS/2023:61 510 

Riktlinjer för laddinfrastruktur 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Kommunstyrelsen antar riktlinjer för laddinfrastruktur i Heby kommun. 

 
 
 

Sammanfattning 
Sverige har antagit mål om en fossiloberoende fordonsflotta till år 2030. Om målet ska vara 
möjligt att nå behöver transportsektorn genomgå snabba förändringar, vilket kommer att kräva 
stor handlingskraft från många samhällsaktörer. Sannolikt kommer elfordon att ha en 
dominerande plats i framtidens fordonsflotta. Laddning av nuvarande elfordon sker till största 
delen vid hemmet eller arbetsplatsen, men en fungerande laddinfrastruktur gör det möjligt för 
elbilsägare att göra längre resor, vilket kan vara en avgörande faktor för att få fler människor att 
köpa en elbil.  

En del av minskningen av växthusgasutsläpp kan och bör skapas genom en omställning till 
elfordon. För att en sådan omställning ska vara möjlig behövs en ändamålsenlig laddinfrastruktur 
med tillgång till olika typer av laddning. Det största behovet av laddinfrastruktur finns där 
elfordon står parkerade en större del av dygnet, som vid hemmet och vid arbetsplatsen. Denna 
form av laddinfrastruktur utgörs främst av icke-publik laddning. 

Publik laddinfrastruktur utgör ett viktigt komplement till ett fulltäckande system för 
laddinfrastruktur. Snabbladdning kan exempelvis behövas vid längre resor med elfordon där 
körsträckan överstiger bilens räckvidd, och semisnabbladdning vid olika besöksmål är en del som 
kan öka rörligheten för alla elfordonssägare och minska behovet av snabbladdning på ett 
kostnadseffektivt sätt. Publik laddning kan också vara en bidragande faktor till att öka andelen 
eldrift bland de fordon som är laddhybrider. 

Syfte 
Riktlinjer för laddinfrastruktur ska skapa förutsättningar för laddning av elfordon i Heby 
kommun och gör att kommunen bidrar till det nationella målet att nå en fossiloberoende 
fordonsflotta samt tydliggör Hebys vision om ett hållbart samhälle.  

Syftet med riktlinjen är att redogöra kommunens ställningstagande till hur vi avser att möta 
nuvarande och framtida behov samt vad kommunen kan göra för att främja utbyggnaden av 
laddinfrastruktur. Riktlinjerna ska skapa en tydlighet i hur kommunen ska arbeta med framtida 
behovs- och etableringsfrågor rörande laddinfrastruktur i Heby kommun.  

Riktlinjen ska även fungera som ett hjälpmedel till nätägare för att de ska kunna planera framtida 
investeringar i elnätet. 

En viktig del i tillämpningen av riktlinjerna är att kartlägga platser som är i behov av och som är 
lämpliga för lokalisering av laddinfrastruktur, vilken utbyggnadstakt arbetet ska ske i samt vilken 
typ av utrustning som är lämplig för den aktuella platsen. Det ger en överblick över vad för slags 
laddinfrastruktur som kan vara lämplig beroende på behov av laddning. Kartläggningen ska ge 
kommunens organisation en inriktning för utveckling av laddinfrastruktur på kommunal mark 
och för kommunens egen fordonsflotta.  
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Ställningstagande 
Heby kommun kommer att anta både en stödjande och en drivande roll i utbyggnaden av 
laddinfrastruktur. Ställningstagandet omfattar och redogör även för vilken roll kommunen har för 
publik laddning såväl som icke-publik laddning. 
 
 
 

Utredning 
Underlag till förslag om antagande av riktlinjer för laddinfrastruktur i Heby kommun utgörs av 
beslutsunderlag Utredning Riktlinjer för laddinfrastruktur i Heby kommun.  
 

Beslutsunderlag 
KS/2023:61 Riktlinjer för laddinfrastruktur i Heby kommun 
KS/2023:61 Utredning Riktlinjer för laddinfrastruktur i Heby kommun 
 
 
 
 
 

Delges 
Kommunfullmäktige 
Alla nämnder  
Sala-Heby Energi AB 
Hebygårdar AB/Hebyfastigheter AB 
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 § 96 Dnr KS/2022:35 214 

Beslut om miljöbedömning för detaljplan  

DPä 408, Brandmannen 1 och 2 i Heby tätort 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Detaljplaneändring DPä 408, Brandmannen 1 och 2 antas inte medföra en betydande 

miljöpåverkan. 

 
Sammanfattning  
En undersökning avseende strategisk miljöbedömning för plan har genomförts för DPä 408 enligt 
6 kap. miljöbalken (1998:808) för att undersöka om genomförandet av planen kan antas medföra 
en betydande miljöpåverkan (6 kap. 5 § MB). Därefter ska kommunen i ett särskilt beslut avgöra 
planens miljöpåverkan (6 kap. 7 § MB).  
 
Undersökningen utgår även från miljöbedömningsförordning (2017:966) som innehåller 
bestämmelser om miljöbedömningar enligt 6 kap. miljöbalken. Heby kommun har genomfört en 
undersökning om detaljplanen medför en betydande miljöpåverkan (6 kap. 6 § MB) och kommit 
fram till att denna detaljplan inte kan antas ge upphov till betydande miljöpåverkan. 
 
Kommunstyrelsen ska ta ett särskilt beslut i frågan inom ramen för samrådet, det vill säga innan 

planen tas ut på granskning, och beslutet görs tillgänglig för allmänheten (6 kap. 7 § MB). Det 

särskilda beslutet är juridiskt bindande för kommunen och kan inte överklagas. 

 
 

Beslutsunderlag  
Miljöbedömning DPä 408, 2022-10-06 

 

 

Delges 
Mark- och planeringsenheten 
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 § 97 Dnr KS/2022:40 214 

Beslut om miljöbedömning för detaljplan  

DP 410, Hov 48:1 och del av sjukhustomten 1:1 i Östervåla 

tätort 
 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 Detaljplan DP 410, Hov 48:1 och del av sjukhustomten 1:1 antas inte medföra en 

betydande miljöpåverkan. 

 

Utredning  

En undersökning avseende strategisk miljöbedömning för plan har genomförts för DP 410 enligt 6 
kap. miljöbalken (1998:808) för att undersöka om genomförandet av planen kan antas medföra 
en betydande miljöpåverkan (6 kap. 5 § MB). Därefter ska kommunen i ett särskilt beslut avgöra 
planens miljöpåverkan (6 kap. 7 § MB).  

Undersökningen utgår även från miljöbedömningsförordning (2017:966) som innehåller 
bestämmelser om miljöbedömningar enligt 6 kap. miljöbalken. Heby kommun har genomfört en 
undersökning om detaljplanen medför en betydande miljöpåverkan (6 kap. 6 § MB) och kommit 
fram till att denna detaljplan inte kan antas ge upphov till betydande miljöpåverkan. 

Kommunstyrelsen ska ta ett särskilt beslut i frågan inom ramen för samrådet, det vill säga innan 

planen tas ut på granskning, och beslutet görs tillgänglig för allmänheten (6 kap. 7 § MB). Det 

särskilda beslutet är juridiskt bindande för kommunen och kan inte överklagas. 

Länsstyrelsen tog del av miljöbedömningen i samrådet och delar kommunens bedömning att 

planförslaget inte kan antas medföra sådan betydande miljöpåverkan som avses i 6 kap. 3 § MB 

samt 4 kap. 34 § PBL. 

 

Beslutsunderlag 
Miljöbedömning DP 410 

 

Delges 

Mark- och planeringsenheten 
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 § 98 Dnr KS/2023:53  

Revidering av bygg- och miljönämndens reglemente, 

tobaksfria nikotinprodukter 
 

Kommunstyrelsens beslut 

Föreslå kommunfullmäktige besluta att 

 Anta revideringen av bygg- och miljönämndens reglemente. 
 

 

Sammanfattning 
Den 1 augusti 2022 började lag (2022:1257) om tobaksfria nikotinprodukter att gälla. Beslutet 

innebär att bygg- och miljönämnden får i uppdrag att bedriva tillsyn som åligger kommunen 

enligt denna lag. Ändringen består i ett tillägg på sida 3. 

 

 

Beslutsunderlag 
Revidering av bygg- och miljönämndens reglemente, tobaksfria nikotinprodukter 

Bilaga Bmn § 18 Revidering av bygg- och miljönämndens reglemente, tobaksfria nikotinprodukter 
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 § 99 Dnr KS/2023:53  

Taxa för kontroll enligt livsmedelslagen, lag om kontroll av 

skyddande beteckningar på jordbruksprodukter och livsmedel, 

lag om kontroll av ekologisk produktion 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta att 
 Besluta om taxa för kontroll enligt livsmedelslagen, lag om kontroll av skyddande 

beteckningar på jordbruksprodukter och livsmedel, lag om kontroll av ekologisk produktion. 
 
 
 

Sammanfattning 
Förändringar i lagstiftningen inom livsmedelskontrollen medför att kommunen från den 1 januari 
2024 ska tillämpa ett nytt sätt att ta ut avgifter för kommunens kontroll av 
livsmedelsverksamheter. 
 
 
 

Beslutsunderlag 
Bilaga Taxa för kontroll enligt livsmedelslagen, lag om kontroll av skyddande beteckningar på 
jordbruksprodukter och livsmedel, lag om kontroll av ekologisk produktion 
Bmn § 17 Taxa för kontroll enligt livsmedelslagen, lag om kontroll av skyddande beteckningar på 
jordbruksprodukter och livsmedel, lag om kontroll av ekologisk produktion 
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 § 100 Dnr KS/2023:53  

Taxa för tillsyn enligt lag om tobaksfria nikotinprodukter 
 

Kommunstyrelsens beslut 

Föreslå kommunfullmäktige besluta att 

 Besluta om taxa för tillsyn enligt lag om tobaksfria produkter.  
 

 

 

Sammanfattning 
Den 1 augusti 2022 började lag (2022:1257) om tobaksfria nikotinprodukter att gälla. 

 

Beslutsunderlag  
Bmn § 20 Taxa för tillsyn enligt lag om tobaksfria nikotinprodukter 

Bilaga Bmn § 20 Taxa för tillsyn enligt lag om tobaksfria nikotinprodukter 
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 § 101 Dnr KS/2023:52 104 

Ansökan om partistöd 
 

Kommunstyrelsens beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta att 

 Ansökan beviljas och utbetalning sker enligt reglementet.   
 
 
 

Sammanfattning 
Ansökan om och redovisning av 2022 års lokala partistöd har inkommit från 
Sverigedemokraterna.  
 
Enligt kommunallagen 4 kap 29 §, får partistöd ges till de politiska partier som är representerade 
i fullmäktige och som är juridiska personer. Ett parti är representerat om det har fått mandat i 
fullmäktige för vilket en vald ledamot är fastställd enligt 14 kap.vallagen (2005:837). 
 
Heby kommuns reglemente för partistöd uppgår anslaget för partistöd till 30 % av föregående års 
prisbasbelopp multiplicerat med antalet beslutande ledamöter i fullmäktige. Av anslaget fördelas 
8 % lika över partierna som ett grundstöd. Resten fördelas på antal mandat för vilket en vald 
ledamot är fastställd enligt 14 kap vallagen (2005:837). Varje mottagare av partistöd ska årligen 
för perioden 1 januari – 31 december till fullmäktige inlämna redovisning av hur allt partistöd 
använts, både det som har mottagits för det senaste året och det som eventuellt sparats från 
tidigare år. Redovisningen ska ges in till Heby kommun senast den 30 juni varje år. Partistöd ska 
inte utges till parti som underlåter att lämna redovisning inom föreskriven tid. 
Kommunfullmäktige kan vid undermålig redovisning, efter yttrande från aktuellt parti, besluta att 
inte betala ut partistöd. 
 
Kommunfullmäktige föreslås besluta betala ut partistöd för år 2023 enligt 1 § i reglemente för 
partistöd i Heby kommun. 
 
 
 
 

Ekonomiska konsekvenser och finansiering 

Summan av partistödet är beaktad inom den ekonomiska ramen för kommunen. 
 
 

Beslutsunderlag 
Redovisning av partistöd och granskningsintyg SD, 6 mars 2023 
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 § 103 Dnr KS/2023:57 531 

Skrivelse från PRO angående kollektivtrafik 2023 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Förvaltningen får i uppdrag att ta fram ett förslag på svar på Skrivelse från PRO angående 

kollektivtrafik 2023. 
 
 
 

Sammanfattning 
PRO Uppsala län inkom 22 mars med en skrivelse till samtliga kommunstyrelser i Uppsala län 
angående rabatterade priser för pensionärer i kollektivtrafiken.  
 
Under 2021 – 2022 har pensionärer över 70 år boende i Uppsala kommun kunnat köpa ett 
seniorkort till UL-trafiken för 150 kronor per månad som gällt under lågtrafiktid på vardagar 
samt under lördagar-söndagar och helgdagar. Detta Seniorkort har möjliggjorts genom en 
särskild ekonomisk uppgörelse mellan Uppsala kommun och Region Uppsala. PRO Uppsala län 
uppmanar Region Uppsala och övriga kommuner att komma överens om ett motsvarande 
erbjudande som finns i Uppsala kommun.  
 
 

Beslutsunderlag 
Skrivelse från PRO angående kollektivtrafik 2023 

 
 
 
 
 
Delges 
Infrastrukturstrateg 
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 § 104 Dnr KS/2023:33 106 

Angående ersättning för deltagande på utbildningsdag 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Ersättning för ännu icke valda ledamöter och ersättare vid utbildningstillfället den 7 februari 

utgår inte. 
 
 
 

Sammanfattning 
Kommunala pensionärsrådets ledamöter och ersättare utsågs på kommunfullmäktige den 7 
februari. Tidigare den dagen hölls en utbildning för Heby kommuns förtroendevalda, där även 
KPR deltog. Information inför detta var att ersättning inte kunde utgå för denna utbildning då 
rådet inte var formellt utsett. KPR har vid sitt möte 22 februari, § 3, efterfrågat ersättning för de 
ledamöter som deltog på utbildningen. Förslaget är att ersättning inte ska utgå i enlighet med 
tidigare lämnat besked. 
 
 
 

Utredning 
Enligt 20 § i instruktionen för KPR står att ledamöter i KPR ska erhålla utbildning likvärdig 
utbildning som erbjuds förtroendevalda. Eftersom KPR utsågs efter utbildningstillfället den 7 
februari, erbjöd förvaltningen dem utbildning vid ett annat tillfälle. Besked lämnades från 
kommunfullmäktiges presidium att ersättning för deltagande på utbildningen inte skulle utgå för 
deltagare som ännu inte var utsedda, men att det gick bra att delta på utbildningen om man så 
önskade (utan ersättning) 
 
Några från pensionärsorganisationerna och som nominerats till KPR deltog ändå och tyckte att 
det var en bra utbildning. KPR skriver i sina mötesanteckningar att man anser att man inte bör 
lägga en utbildning för förtroendevalda när alla förtroendevalda som har rätt att gå utbildningen 
inte ännu har valts. KPR vill därför kräva att man inför nästa mandatperiod har detta i åtanke 
samt att KPR får en egen utbildningsdag. KPR tycker att det organ som planerade 
förtroendemannautbildningen ska ta beslut om arvode och reseersättning i efterhand för de som 
deltog. 
 
Efter avstämning med kommunfullmäktiges presidium föreslås att ersättning inte ska utgå för 
deltagande vid utbildningen för de deltagare som inte var valda. 

 
 

 

Delges 

Kommunala pensionärsrådet 
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 § 105 Dnr KS/2013:152 106 

Yttrande VAFABs förbundsordning 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Anta remissyttrandet som sitt eget. 

 
 
 

Sammanfattning 
VAFAB Miljö är ett kommunalförbund, där Heby kommun ingår tillsammans med kommunerna i 
Västmanland och Enköping kommun. Förbundets nuvarande förbundsordning är från 2013. Efter 
att den antogs har miljöbalken ändrats, vilket gör att en del formuleringar i förbundsordningen 
har tappat sin juridiska betydelse. Därför behöver de delarna ändras. Samtidigt som man gör 
dessa ändringar, har även en mer övergripande genomgång av hela förbundsordningen 
genomförts. 
 
Detta är det första remissutskicket. Efter inhämtande av synpunkter, sker bearbetning av 
materialet och en sista remiss genomförs därefter. 
 
 

Utredning 
Sammanfattningsvis anser förvaltningen att det är positivt att förbundsordningen ses över i sin 
helhet. Detta både då tungt vägande lagstiftning, Miljöbalken, har ändrats, men även för att 
modernisera en del andra bestämmelser. 
 
Förvaltningen har dessa medskick till kommande bearbetning av materialet: 

 
Remissyttrande 
 
§ 3 – detta stycke föreslås läggas in sist i denna paragraf: 
 
Förbundet ska ansvara för att ett proaktivt arbete enligt avfallstrappan bedrivs kopplat till de 
restprodukter förbundet tar emot för att minimera andelen till deponi. Förbundet ska aktivt verka 
för att, tillsammans med alla dess medlemmar, hitta kostnadseffektiva metoder att hantera lokalt 
fallna restproduktsfraktioner och föra de uppför avfallstrappan, minimera transporter och dess 
totala påverkan på miljön, 
 
Förbundet ska verka för att minimera den egna verksamhetens miljöpåverkan. Därmed ska 
förbundet då möjlighet finns, återvinna, vidareförädla eller försälja medlemmarnas avfall inom den 
geografi som den uppstår åt medlemmarnas egna verksamheter. 
 
Motiveringen till detta förslag från Heby kommun är att VafabMiljö ska verka för att erbjuda 
möjligheten till samverkan även med andra allmännyttiga organisationer inom medlemskretesen.  
 
I motiveringen till förslag till ny lydelse i förbundsordningens § 3, står på sid 3 ” Huruvida 
behandlingen och återvinningen av detta avfall överlämnats, har avsiktligt formulerats utan 
precision. ”Det framgår inte varför det är bra, att detta har lämnats opreciserat, och vad vinsten 
med det är.  
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Det är positivt att det lyfts fram att avfall från äldreomsorg, skola och liknande fortfarande 
omfattas av uppdraget. 
 
§ 5 och § 17 – Direktionen och Ersättningar 
 
Lydelserna säger emot varandra, ser det ut som, gällande ersättningar.  
 
§ 6 Revisorer 
 
Förändringen innebär att det är en (1) färre revisorer än idag, samt att Heby och Enköping inte är 
garanterade en sådan post. Förvaltningen har ingen uppfattning om huruvida detta är av vikt men 
är samtidigt inte heller säker på varför förändringen genomförs. 
 
§ 12 Kostnadstäckning 
 
Förslag på inledande, nytt, stycke i denna paragraf: 
 
Insamlat avfall ska så långt det är möjligt ses som en tillgång och dess möjliga positiva värde ska 
medverka till att den totala kostnaden för hantering minimeras. Både kostnader och intäkter 
förknippade med insamlade restprodukter ska ske till konkurrenskraftiga villkor. Medlemmarna ska, 
där flera alternativ till återvinning finns av del eller hela fraktioner, på lika villkor ges möjlighet att 
bidra till återvinning. I utvärderingsgrund ska, förutom ekonomiska parametrar, även hänsyn tas till 
miljöpåverkan för exempelvis extra transporter. Förbundet ska i sitt arbete verka för fullständig 
transparens gentemot medlemmarna.  
 
§ 13 Finansiering av förbundets verksamhet 
 
Paragrafen innehåller en tydligare skrivelse kring borgen vilket är positivt. I tidigare, nu gällande, 
formulering är det inte tydligt att det till sist är respektive kommunfullmäktige som tar ställning i 
borgensfråga. 
 

Ekonomiska konsekvenser 
Den nya förbundsordningen antas inte att få några negativa effekter ekonomiskt utifrån vad som 
nu är känt vad gäller förändrad hantering av avfall från kommunens verksamheter.  
 

Konsekvens för andra nämnder 

Den nya förbundsordningen kan i teorin påverka andra nämnder då insamling av avfall styrs av 
denna ordning. Det framstår dock inte som det i sak skiljer sig ifrån hur det fungerar redan idag i 
praktiken.  

 
 
 
 
Delges 
VAFAB Miljö AB 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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 § 106 Dnr KS/2023:11 042 

Träff med samhällsbyggnadsnämndens presidium 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 Tackar för informationen.  

 

Sammanfattning  
Presidiet och ansvariga tjänstemän inom samhällsbyggnadsnämnden presenterar 

samhällsbyggnadsnämndens verksamhetsredovisning. 

 

Sammanfattning ekonomi 2022 

 Resultat i förhållande till budget + 3,0 Mnkr 
 Markexploateringar + 5,2 Mnkr 
 Investeringar utfall 13,2 Mnkr 
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 § 107 Dnr KS/2023:29, KS/2023:32, KS/2023:40, KS/2023:44, KS/2023:63, 

KS/2021:137 105, 106, 106, 042, 400, 010 

Information och rapporter 
 

Kommunstyrelsen tackar för informationen.  
 

Sammanfattning  
Följande handlingar föreligger: 

 Protokoll – Revisionen 
 Protokoll – SHEAB 
 Protokoll – SHE Elnät AB 
 Protokoll – SHE Elnät Service 
 Sbn Ekonomisk uppföljningsrapport februari 
 Sbn Väghållarskap för Stationsvägen och Skolgatan 
 Dalabanan styrelseprotokoll  
 Protokoll – Energikontoret i Mälardalen 
 Protokoll – Samordningsförbundet 
 Ubn Redovisning KKIK 
 Ubn Socioekonomiskt strukturstödsystem 
 Ubn Redovisning av förslag för ”småskoletillägg” 
 Delegationsordning för Ubn revidering 
 Utdrag IT-nämnden 2023-03-19 
 Årsredovisning ITN 
 Internkontrollplan ITN 
 Mötesanteckningar Arbetsmarknadsråd 
 Budgetuppföljning Von 
 Månadsrapport Ubn 
 Månadsrapport Ubn 
 Protokoll PU 
 Heby kommuns svar på 2023 års enkät om klimatanpassningsarbetet 
 Beslut Nedre Dalälven myggbekämpning 2023-2025 
 Protokoll – Revisionen 28 mars 
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 § 108    

Övriga frågor 
 

Sammanfattning  
Hans-Göran Björk (KD) påtalar att det på sociala medier sprids att kommunen har tagit ett beslut 

att skolan inte ska byggas och undrar vad som ligger bakom detta. 

Emma Burstedt, kommundirektör svarar följande: 

Vi har haft en detaljplan som kommunstyrelsen har jobbat fram med förvaltningen som vann laga 

kraft i somras. Man har tagit fram underlag och det har kommit fram förfrågningsunderlag. 

Anbudsöppningen var för två veckor sedan, på grund av sekretess vet jag ej detaljer. Anbuden 

motsvarar inte förväntningarna; bristande konkurrens och kostnaderna är för höga, det ryms ej i 

vår budget. Beslutet att inte gå vidare fattades av VD Stefan Liljebris på grund av att priserna blev 

så höga. Det råder bristande konkurrensutsättning och minst ett halvårs förskjutning. 

 

Delges 
H-G Björk 

 

 

 

 

 


